


VVýýll eett ppoo KKaarrll oovvaarrsskkéémm kkrraajj ii
V úterý 9. června
jela naše třída
společně s 2. A na
školní výlet na
zámek Kynžvart a
do velmi známých
Mariánských Lázní.
Byl i jsme na
prohlídce zámku
Kynžvart, který byl
opravdu veliký a

krásný. Dostal i jsme se i do zámecké zahrady, která slouží také jako golfové hřiště. Kolem
poledne jsme dorazil i do Mariánských Lázní. Každý samozřejmě ochutnal velmi dobré
mariánskolázeňské oplatky. Byl to příjemný výlet a moc jsme si to užil i .

V. Hofman, V. Čipryč , 4.A

PPááťťááccii aa ččttvvrrťťááccii nnaa vvýýll eettěě
26. 5. 201 5 jsme se vydali na školní výlet na hrad Křivoklát a do Koněpruských jeskyní.
Sešl i jsme se před školou v 7: 40 hod. a pak jsme už jenom čekali , až pro nás při jede autobus
a odveze nás na hrad. Po zhruba dvouhodinové cestě jsme dorazil i na hrad, kde už na nás
čekala paní průvodkyně. Ta nás provedla vězením, kde jsme si mohli prohlédnout mučící
nástroje. Poté jsme zašli do hladomorny. Paní průvodkyně nám také ukázala několik obrazů a
nejtlustější knihu, která měla 2500 stran. Potom jsme jel i do Koněpruských jeskyní, kde jsme si
mohli prohlédnout krápníkové útvary. Po prohlídce jsme šli hledat zkameněliny. Pak jsme už jel i
domů, kde na nás už čekali rodiče.

BBeesseeddaa ssee ssppii ssoovvaatteell kkoouu
27. května k nám přijela paní spisovatelka Smolíková. Než přišla do třídy, pouštěl i jsme si fi lm o
Janu Husovi. Když už přišla, zeptala se nás, jestl i máme na ní nějaké otázky. Poté nám půjči la
své tři knížky - Viktorku, Jana Husa a Mrtvou šelmu, které mezi námi kolovaly. Pak jsme si
začali povídat o komiksu. Ukázala nám druhy bublin, které můžeme najít v komiksech. Ke konci
besedy nám paní spisovatelka rozdala pracovní l isty, do kterých jsme si mohli pracovat. Beseda
se nám moc líbi la.

PPřřeeddssttaavveenn íí pprroo rroodd ii ččee
Dne 1 8. 6. se náš minipodnik poprvé představí trochu veřejnosti . Budeme hrát naše divadlo pro
rodiče. Už máme jen dvě zkoušky, takže jsme trošku nervózní. Máme sice trému, ale taky se
moc těšíme!

EEuurroorréébbuuss jj uunn ii oorr -- cceell oossttááttnn íí kkooll oo
Dne 1 5. 6. se zástupci 3. , 4. a 5. třídy pojedou podívat a zasoutěžit si do Prahy. Doufám, že
celostátní kolo proběhne v pohodě, i když je nám jasné, že testy budou velmi těžké.
A jak to dopadlo:
Na 1 . místě se umísti l i žáci z Dobřan, pak z Brna a 3. příčku obsadil i Prostějovští. Naše
družstvo skončilo na 1 2. místě.

K. Forstová a A. Kučerová 5.A



DDii vvaaddééll kkoo pprroo šškkooll yy
Na začátku měsíce naši školu opět navštívi lo Divadélko pro školy. Pro první stupeň si dva
pánové připravil i představení o drakovi a pro druhý stupeň pořad s názvem Divadlo nekouše. A
tak jsme se seznámil i s ukázkami z nejznámější světových divadelních her, např. už víme něco
o hře Othello, Hadrián z Římsů, Polednice (parodie), připomněli jsme si, co je činohra, komedie,
tragedie. Divadlo nás všechny moc pobavilo a doufáme, že při jedou i příští rok.

Linda Malíková, Verča Bláhová, 6. tř.

PPrrooffii oorrii eenn ttaaccee
Každý rok mají žáci 8. ročníku možnost nechat se testovat , aby zjisti l i , jakou školu vybrat, kam
nasměrovat své kroky po základní škole Testy profiorientace byly jen pro dobrovolníky a
obsahovaly několik částí, např. verbální část, početní část a práce s obrázky a znaky, dále
potom vyplňování velkých dotazníků o našich zájmech a zálibách, o oblíbených činnostech či
povinnostech. Poslední částí bylo kreslení (strom a pohádka) a pak jsme ještě dostal i 1 0 pojmů,
o kterých jsme se museli rozepsat. Já osobně si myslím, že nám tyto výsledky pomohou při
výběru školy nebo popřípadě rozšíří naše obzory ve výběru zaměření. Jsme všichni moc
zvědaví, jak dopadneme, co řekne paní psycholožka nám a našim rodičům při následném
pohovoru.

Tereza Bláhová, 8.A

VVýýssttaavvaa ZZUUŠŠ aa JJUUSS
Ve dnech 1 2. - 1 5. 6. probíhala v prostorách staňkovské sokolovny výstava prací výtvarného
oboru ZUŠky a Juniorské umělecké skupiny. Letos byla výstava zaměřená na řeckou mytologii .
Obrazy nebyly jen malované či kreslené, ale bylo tam vystaveno hodně prací vytvořených
různými technikami. Za naši juniorskou skupinu tam byly k vidění i některé kostýmy bohyní, se
kterými jsme vystupovali na žákovském plese. Sama za sebe mohu říct, že jsem s výstavou byla
naprosto spokojená, a myslím si, že se, ostatně jako každý rok, výstava pod vedením Jáji moc
povedla. : ) Těším se na příští rok.

Tereza Bláhová, 8.A

DDěěttsskkýý ddeenn
V pondělí 1 . června se slavil Mezinárodní den dětí, ale naše škola ho pořádala jako sportovní
den pro 1 . stupeň na prostranství fotbalového hřiště už v pátek. Ke škole se opět připoj i ly i děti z
mateřské školky. Hrály se zde různé soutěžní hry, při kterých těm nejmenším školkáčkům
pomáhali žáci ze 4. a 5. tříd. Žáci 9. ročníku v čele s panem učitelem Valečkou tyto úkoly
vymýšlel i a byl i i jako vedoucí u všech disciplín. Po skončení soutěží byly děti odměněny
sladkostmi. Počasí se docela vydaři lo a děti se dobře bavily.

V. Hofman, V. Čipryč, 4. A



V pátek 12. června žáci devátého ročníku navštívili školku, kde každému byl přidělen
jeden či dva předškoláčci. S malými dětmi deváťáci došli do staňkovské základní školy
a předškoláci byli rozděleni k budoucím paním učitelkám. Po půl hodině jsme si
budoucí žáčky opět vyzvedli a provedli jsme je po škole, navštívili s nimi tělocvičnu,
jídelnu a učebny v podkroví.
Po prohlídce školy proběhlo společné focení a opět jsme předškoláčky odvedli do
školky. Doufáme, že se jim bude ve škole líbit.

S. Arrammachová, T. Chvátalová, 9. tř.




